

HARI MINGGU 1 OKTOBER 2023		
PENGUCAPCARA	The Revd Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	The Revd Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	Keluaran 17:1-7	Sdri Liba Bikoi
PERJANJIAN BARU	Filipi 2:1-13	Sdr Benedick Edwin
INJIL	Matius 21:23-32	The Revd Ron Bunchol
PENDOA SYAFAAT	Sdri Susan Teng	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.



Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
 Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
 Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
 Vicar: The Revd Richard Chang Paderi: The Revd. Lawrence Wah Onn, The Revd Ron Bunchol
 Sub-Deacon: Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Gabriel Henry, Frank Jitab, Yap Min Su

			
			
Dana Bangunan Gereja	Dana Misi	Pemberian Hari Minggu	Persepuluhan

AKAUN BANK DANA AM GEREJA

Public Bank
3207398133

Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.



TABUAN JAYA
ANGLICAN CHURCH

DIocese of Kuching



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2023 BERTEGUH DALAM IMAN DAN BERKASIH SAYANG DALAM KRISTUS (2 THESS 1:3)

GADUNG	MINGGU TRINITI KE-16	24 SEPTEMBER 2023
KETUAI SEMBIANG	The Revd Lawrence Wah Onn	
JAKU AJAR	The Revd Ron Bunchol	
SEMPEKAT LAMA	Pemansut 16:2-15	Sdri Lindon Jambu
SEMPEKAT BARU	Filipi 1:21-hjg	Sdri Flora Jantan
INJIL	Matius 20:1-16	Reader Gabriel Henry
SAMPI PINTA	Sdr Andrew Sydney	

SAMPI UNGKUPKA SEHARITU

Tuhan Allah, kami minta Nuan mendingka sembiang anemiak Nuan ti ngangauka Nuan; lalu asuh sida ngelala sereta nemu nama utai ti patut dikereja sida, lalu mega nerima pengasih enggau kuasa kena nyaup sida ngereja utai nya; ulih Jesus Kristus Anak Nuan Tuhan kami, ti idup lalu megai perintah enggau Nuan enggau Roh Kudus, ti endang Petara siku, ari diatu lalu dataika belama-lama iya. Amin.

SAMPI UDAH NYAMBUK

Tuhan Allah ti pemadu bekuasa, Nuan udah ngajar kami ulih Anak Nuan pengerindu nya ngereja utai ti diletak adat: asuh kami tau rinduka Nuan enggau pengabis ati kami lalu rinduka pangan kami baka kami rinduka diri empu; ulih Jesus Kristus Tuhan kami. Amin.

Sudah Bersedia untuk Larian 2023?

Larian atau **Jog-Walk-a-Thon 2023** akan diadakan pada 28 September (Khamis) pada 6:30 pagi. Semua dijemput bersama dalam aktiviti ini untuk menjalin persekutuan kita dalam satu keluarga Kristus secara bersenam. Dalam pada itu, kita menyumbang kepada dana gereja dengan hasil jualan makanan. Kita juga akan mengadakan **Blessed Draw** bagi para peserta larian dan jualan makanan akan terus di adakan selepas Larian.

Peringatan untuk semua dari pihak penganjur:

- i. Doakan cuaca yang baik
- ii. Berkongsi kereta (car pool) untuk mengurangkan kesesakan
- iii. Pakai kasut sukan yang sesuai
- iv. Berkelakuan ramah kepada semua yang hadir

Mari kita bersama bersekutu dalam Kristus dan bersenam pada hari Larian 2023. Tuhan memberkati.

KUTIPAN MINGGU MISSI DIOSIS

Kutipan kedua Minggu Misi Diosis berjumlah RM 631.10. Terima kasih semua.

BAPTISA 2023

30 September (Sabtu) Time: 9:00 pagi Tempat: Lobi TJAC

PENETAPAN 2023

7 Oktober (Sabtu) Raptai Penetapan Time: 9:00 pagi Tempat: Main Sanctuary

8 Oktober (Ahad) Penetapan Time: 9:00 pagi Tempat: Main Sanctuary

*(*Makanan tengahari akan disediakan selepas service Penetapan. Semua dijemput bersama).*

KEBAKTIAN (BAHASA IBAN)

Kebaktian Ahad dalam Bahasa Iban ialah pada setiap minggu ke empat jam 8.00 pagi

PENGGUNAAN KEMUDAHAN GEREJA

Sila maklumkan kepada pejabat Gereja lebih awal kalau perlukan mana-mana kemudahan supaya tempahan dapat dilakukan. Terima kasih.

SUKARELAWAN UNTUK AUDIO VISUAL

Kepada sesiapa yang ingin menjadi sukarelawan dalam Kumpulan Audio Visual, sila hantar nama kepada cikgu Lindon.

NOTA KHUTBAH